
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 22 oktober 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Kristien, Lise,
Marnik, Milko, Raf, Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Stephanie, Wieter, Yana

Waarnemer: Aram (vanaf 22.04 u), Arno, Dries B (vanaf 22.04 u), Marike, Maxim (vanaf 22.29 u), Michaël
(vanaf 22.03 u), Nicky (vanaf 22.13 u), Oberon

De vergadering wordt geopend om 21.58 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Coöptatie Arno en Michaël wordt toegevoegd en bij activiteiten in de verre toekomst wordt het puntje
Lezing professor Lettinga toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Postenfiches op wiki en docuwiki Postenverantwoordelijken Nog mee bezig
Docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken en werkgroepen Nee
Activiteitenverantwoordelijken doorsturen naar Stephanie EJW Ja
Badjassen uitzoeken Karim Nee
Whiteboards regelen Winatuur Ja
Google calendar in orde maken Media Ja (eerste semester)
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nee
Investeringen aankopen Materiaal Nog mee bezig
Beamer opsturen Lise Nog mee bezig
Rondgaan TAP-kaarten Aangeduide personen Informatica nog niet
Truitjes 24 urenloop Karim Ja
Nadenken of je een auto kan meenemen met 24 urenloop Iedereen Ja
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken Nee
Nadenken over internationale studenten aantrekken Arne J, Yana, Kristien Nee
Barpc fiksen Barteam Ja
Frisdrank bekijken + shift maken Raf Ja
Humasol contacteren + tekstje schrijven over Humasol Winatuur Ja
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Mededelingen

� De cantus met Eros zal op 13 februari doorgaan.

� We kunnen de Hallowinabar niet in de Gnorgl houden. Milko en Aderik proberen momenteel te overleggen
met Medica en de Sportzak. Voor op lange termijn wordt er ook gepraat met Farma en Ekonomika.

� Aiko en Lise zijn naar de verzekeringen geweest. Er is voor iedereen in het presidium een standaardverzekering
voor lichamelijk ongevallen afgesloten. Voor de drie mensen achter de bar is er nog een extra verzekering.
Er is ook een patrimoniumverzekering (brand etc.) afgesloten voor de living, maar er moet eens gekeken
worden of er ook zo’n verzekering nodig is voor het Gele Huis. Er is nog geen verzekering voor bestuurders-
aansprakelijkheid afgesloten. Als we dit wel doen, zou het bestuur minder persoonlijk aansprakelijk zijn. We
krijgen hiervoor 100 euro terug van LOKO, maar het zal waarschijnlijk wel veel meer kosten. Dit moet nog
eens in detail bekeken worden.

Updates

Docuwiki

De posten moeten hun pagina nog in orde brengen. Er heeft ook nog niemand een activiteitenevaluatie op de
docuwiki gezet. Dries DP had het wel al gedaan, maar Karim heeft die niet gevonden.

Webteam

Er zijn een aantal aanpassingen aan de software voor de 24 urenloop gedaan zodat het nu mogelijk is om lopers in
te schrijven met behulp van de kaartlezer. De site zit op schema. De mailinglijst van de ouwezakken is helemaal
in orde.

Winalliance

Er komen twee personen van Leiden naar de Cantusbar. Ze zouden ook graag eens met heel hun bestuur afkomen.
Ofwel kunnen we hen laten komen naar het Galabal, ofwel naar de Ouwezakkencantus. Het Galabal zou wel leuker
zijn, maar momenteel is het nog niet zeker of de kwaliteit hiervan wel zo goed gaat zijn. We wachten dus nog
even af.

Sjaals

De sjaals voor de 24 urenloop zijn in orde. Ze kunnen vanaf dinsdag gekocht worden op de gang.

PR

Er zijn weer enkele nieuwe sponsors, waaronder Knaek en Rebus. PR is momenteel zelf niet zoveel bedrijven aan
het contacteren, maar dit zou wel mogen.

Raden

AV Scientica

De kwijting is uitgesteld. De begroting is wel besproken en draaide plots 700 euro negatief. Dit geld komt uit de
buffer van Scientica.
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AKV Scientica

De massacantus zal doorgaan op 7 november. Wij gaan onze kaarten verkopen tijdens de croque eetstand. Verder
is er verteld over het infomoment van de skireis. Er is ook wat budget voor prijzen op skireis. Wij hebben nog niet
zoveel reclame gemaakt voor de skireis, maar dat gaan we nog wel doen. Ook de Jobfair is besproken. Het systeem
voor de verdeling van de sponsoring is ongeveer hetzelfde als vorig jaar. Eerst wordt de basiskost eraf gehaald en
daarna zal de verdeling voornamelijk verlopen volgens wie het bedrijf heeft binnengehaald. Gemeenschappelijke
bedrijven zullen gedeeld worden. Dit jaar zal hier wel een werkgroep voor opgericht worden om het wat vlotter te
laten verlopen. Yanice heeft momenteel nog steeds een functie binnen Scientica. We laten dit nu zo. In geval van
plotselinge problemen kan Yanice altijd op non-actief worden gezet.

LOKO AV

Er is iemand verkozen om in Acco te stappen. Verder was er een hele grote subsidie-aanvraag. Er werd enorm
veel geld gevraagd om onder andere Iraanse artiesten te laten overvliegen, maar de begroting was vreemd en het
ging maar om een klein aantal deelnemers. Het bedrag voor de subsidie is dus heel hard verlaagd. Ook zijn
de beleidsplannen voorgesteld, maar daar komen we de volgende PV nog op terug. Canonica heeft momenteel
geen presidium, dus er is een uitzondering op de statuten goedgekeurd, zodat ze toch nog een presidium kunnen
verkiezen. Ten slotte is de Oktobercampagne nog geëvalueerd. In Heverlee hebben we niet zoveel gemerkt van de
campagne, maar wel online. De campagne is positief geëvalueerd.

Cultuur WV

Er zijn weer opleidingen voor het licht en geluid in de PDS en de Koelisse. Dit jaar krijgen we drie in plaats van
twee shiften op Ithaka. Verder gaat LOKO minder uitstappen organiseren en dit meer door de kringen zelf laten
doen. Als een kring ergens naartoe gaat, kunnen ze dit wel laten weten aan LOKO en dan zal LOKO reclame
maken.

Stura

De ontslagen zijn goedgekeurd (het overgrote deel van het Algemeen Bureau is opgestapt). Momenteel zijn ze druk
bezig met het zoeken van vervangers. Aangezien de bovenste raden eerder goedkeurraden dan adviesraden zijn en
er nog steeds mensen in de onderwijsraden zitten, hebben de studenten nog wel inspraak in beslissingen. Het is
dus niet zo’n ramp dat er momenteel veel functies openstaan. Verder gaat er nog een werkgroep samenkomen om
een voorstel rond de nieuwe herindeling van het academiejaar te doen. Ook wordt er werk gemaakt van verplichte
inschrijvingen voor de derde examenperiode.

Internationaal WV

Ekonomika vond dat ze te veel shiften krijgen en heeft gezegd dat ze volgend jaar niet meer zullen meewerken als
het dan weer zo is. Eind november wordt de International Week georganiseerd om studenten te informeren over
wat ze allemaal kunnen doen in het buitenland. Think Abroad gaat nu maar twee weken duren in plaats van een
hele maand, zodat de activiteiten meer opvallen. Verder heeft Internationaal een verdieping gekregen in Pangaea.

Communicatie WV

Er zijn vooral tips en tricks gedeeld. Er zijn ook enkele platforms voorgesteld om de interne communicatie binnen
het presidium te vergemakkelijken. Een van deze platforms is Workplace, een variant van facebook. Karim gaat
in de loop van het semester eens een presentatie geven over Workplace op een PV. Dan kunnen we beslissen of
we dit eventueel volgend semester willen gebruiken.
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Evaluatie afgelopen activiteiten

Karaoke

VTK heeft nog veel materiaal gebracht en heeft geholpen met de opbouw. De activiteit is traag op gang gekomen,
maar er was uiteindelijk wel 50 man, waarvan een groot deel (zatte) schachten. Er was te weinig drank, maar er is
bijgehaald. De afbraak is goed verlopen. Er waren niet genoeg shiften ingevuld, waardoor veel mensen de avond
zelf nog moesten inspringen. De schachten hadden met krijt beledigingen over VTK geschreven aan het Theokot.
Aiko heeft dit opgekuist. Als je zoiets ziet, los dat dan meteen op. De activiteit heeft 10 euro boven begroting
gedraaid.

Infomoment Cultuurreis

Er was wel wat volk. Spijtig genoeg waren er geen eerstejaars omdat die een verplichte lezing hadden.

Trainingen 24 urenloop

De eerste drie trainingen zijn heel goed verlopen. Enkel de laatste training was een beetje lastiger, omdat alles
toen al afgesloten was. Er is uiteindelijk ook geen biermijl gedaan. Verder zijn er veel te veel frangipanes gekocht,
maar die zullen in de loopstand gelegd worden. Ruben heeft nog geen bonnetjes gekregen, maar die zijn normaal
gezien in het meubel gelegd.

Schachtenverkoop

Er zijn veel schachten verkocht en er is dus ook veel geld binnengehaald. Het uitdelen van de bonnetjes is wel
heel chaotisch verlopen, omdat dat pas op de bar gebeurde. Zorg in het vervolg dat je bonnetjes bijhebt op de
verkoop en ze daar uitdeelt. Er zijn nog 18 bonnetjes in de omloop die nog niet gebruikt zijn, dus die mogen op
de volgende bar ook nog gebruik worden. Het is eigenlijk de bedoeling dat je op voorhand een mailtje naar Nicky
stuurt als je jetons wilt gebruiken. Dan kan zij zeggen welke soort je best gebruikt. De Schachtenmeester kan
ook best op voorhand de certificaten al tekenen. Er is 1350 euro binnengekomen bij de verkoop, waarvan 150
euro naar de doop is gegaan (in het vervolg moet dit gewoon in de begroting bij de doop gezet worden), dus de
verkoop heeft in totaal 500 euro boven begroting gedraaid.

Pirates of the Carabierbar

Er is niet zoveel gedronken. In het vervolg moet er voor de Schachtenverkoop apart drank inbegroot worden, in
plaats van drank voor de bar te gebruiken. Het zou ook leuk zijn als er een promo is voor verklede mensen. De
inkleding was tof. Er is 750 euro aan inkomsten.

Jaarverantwoordelijkenreceptie

Er zijn vrij veel jaarverantwoordelijken gekomen. Er was wel te veel cider. Die staat nu in de kelder.

Verkooples

De verkooples is vrij chaotisch verlopen. Vaes was er zelf ook niet zo blij mee. Hij heeft gevraagd of we eens
willen nadenken over een manier om echt grappige dingen niet verloren te laten gaan. Misschien zou het beter zijn
als Vaes gewoon probeert om les te geven en zijn micro niet afgeeft. We kunnen eventueel ook vragen aan een
assistent om de les te geven als Vaes het niet meer ziet zitten, of meerdere verkooplessen houden. Veel mopjes
zijn ook gewoon verloren gegaan omdat er nu eenmaal veel schachten waren.
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Doop

Het was heel goed weer met de doop. Er waren niet zoveel schachten die EHBO nodig hadden. Er zijn voornamelijk
oogbadjes gegeven en de mensen met astma hebben op het einde niet meer meegedaan. Er waren ook mensen
die veel pijn hadden aan hun knieën bij het kruipen, maar die konden dan gewoon meedoen met de opdracht voor
de mensen met zwakke knieën. Verder waren er nog enkele mensen met een brandende hoofdhuid, maar dat is
elk jaar zo. In het vervolg mogen de plateaus niet meer vergeten worden. Er zaten ook niet-gedoopte mensen een
hele tijd te kijken naar de doop, maar dat is niet echt de bedoeling.

De opkuis is weer niet zo goed verlopen. Er zijn mensen die niet hebben meegeholpen en de opkuisers waren niet
op tijd klaar, waardoor de gang nog vuil was, er nog vuilzakken in de living stonden en het materiaal nog niet
was weggezet in de kelder. Het kan nu eenmaal niet anders dan dat de doop wordt voorbereid in Winagebouwen
en dat er daar dan ook nog dingen worden opgekuist, dus we moeten een manier vinden om de opkuis efficiënter
te laten verlopen. Het probleem is dat momenteel iedereen één uur na de doop al in Alma 2 wordt verwacht,
wat echt niet veel tijd is. Een optie is om de doop een uur vroeger te laten eindigen (en dus misschien ook een
uur vroeger te laten beginnen). Dan gaat er waarschijnlijk nog altijd niet genoeg tijd zijn om al het afval weg
te brengen en alle zeilen proper te krijgen, maar het zou toch al beter zijn. Het is niet echt een optie om een
deel van de doopmeesters niet naar de Alma te laten meegaan, want dat is niet zo eerlijk en zij moeten ook eten.
Eventueel kan er een waarborg gevraagd worden aan alle doopmeesters die ze pas terugkrijgen als ze mee helpen
opkuisen, want er zijn elk jaar weer mensen die niet helpen.

Het was nogal moeilijk om de studentenflik te contacteren ivm de doop. Normaal gezien zit ze elke maandagmiddag
naast de Moete. Als je overdag trouwens iets heel dringend nodig hebt uit het Gele Huis en het dus moeilijk is om
te wachten op de security, dan kan je altijd gewoon binnen gaan in het Gele Huis en aan het secretariaat vragen
of ze de binnendeur even willen losmaken.

Vinabar

Er stonden heel veel mensen buiten. Waarschijnlijk omdat de gedoopte schachten kennis aan het maken waren
met elkaar en met de ouderejaars. We hebben klachten gekregen van Alma over de opkuis. Er lag nog water
achter de toog en het zwarte schap en de toog plakten nog. Ook waren er bepaalde dingen niet aangevuld. Er is
740 euro aan inkomsten.

Ketnetcantus

Er waren veel schachten aanwezig. Spijtig genoeg hebben er ook schachten gelogen dat ze gedoopt waren terwijl
dat eigenlijk niet zo was, waardoor ze voorrang hebben gekregen. In principe kunnen mensen ook liegen over het
feit dat ze lid zijn of niet, want dit wordt niet meer gecontroleerd op de cantus zelf. Het zou sowieso een goed idee
zijn om op de cantus zelf lidkaarten te vragen van mensen die je niet kent. Dan kan je die persoon nog wegsturen,
maar is er wel een plaatsje op de cantus dat verloren gaat. Het is mogelijk om mensen te verplichten om zich in te
loggen op de site als ze zich willen inschrijven als lid, maar dan kan je ook geen andere mensen meer inschrijven.
Er moet ook gedacht worden aan mensen met een VIS-kaart. Siebe bekijkt het eens met Webteam.

De Coster had gezegd dat er vorige week een cantus is geweest die voor veel overlast heeft gezorgd. Er is daarom
extra moeite gedaan om onze overlast te beperken. Dit leverde wat klachten op van mensen die naar buiten wilden,
onder andere omdat mensen die naar het frituur gingen wel buiten mochten. Verder waren er nog enkele stoelen
vrij. Er waren ook wel gewoon te veel stoelen gezet, maar waarschijnlijk zijn er ook een paar mensen niet komen
opdagen. Misschien kan er een berichtje gestuurd worden naar deze mensen om te vragen of ze in het vervolg iets
laten weten als ze niet kunnen komen. De Cluedocantus heeft boven begroting gedraaid.
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Activiteiten in de nabije toekomst

24 urenloop

De platen zijn bijna allemaal geschilderd. De opbouwshiften voor de loopstand zijn goed ingevuld. Ook de af-
braakshiften zijn vrij goed ingevuld. Het is heel belangrijk dat deze mensen ook effectief komen. Anthe en Aiko
zullen woensdag gebriefd worden door Industria voor hun shift. Aangezien Arne J morgenvroeg twee uur verplichte
les heeft en nog klimkoorden moet gaan halen, zal Robin B in het begin toekijken op de opbouw. Ook gaan
enkel Arne J en Robin B met het zwaar materiaal werken. Er is ’s middags eten voorzien voor mensen die al
lang aan het shiften zijn of nog lang moeten shiften en er zal ook shiftendrank zijn. Het zou leuk zijn als er
nog iemand kerstverlichting heeft die in de loopstand kan gehangen worden. Als Lise tijdens de 24 urenloop
ergens moet voor rijden, moet iemand haar shiften overnemen. Verder zijn er waarschijnlijk geen walkies voor
de communicatie tussen de loopstand en de eetstand en tussen de eetstand en de gang. Het was ook niet meer
mogelijk om nog schermen te huren voor in de loopstand. Er zullen dus kleine schermen gezet worden en eventu-
eel een beamer. Er moet nog gecommuniceerd worden dat snelle lopers voorrang krijgen. Stijn is trouwens onze DJ.

Voor de eetstand mag de opbouw nog wat beter ingevuld worden. Er was vrijdag ook geen pasta meer in de
Colruyt, dus Wieter en Samuel gaan dit morgen halen. Lise gaat naar Van Zon rijden en Milan naar Party Home
Rent. In het vervolg moeten auto’s echt 3 à 4 weken op voorhand aangevraagd worden! Er moet ook nog iemand
geregeld worden om het materiaal terug weg te brengen.

Post 24 urenbar

Yana, Benjamin en Aderik gaan de bar draaien. Aderik heeft een begroting doorgestuurd. Er zullen bonnetjes in
de kassa zitten, dus deze moeten achteraf geteld worden.

EJW Halloween

De activiteit zelf is bijna af en gaat er ongeveer hetzelfde uitzien als vorig jaar. De begroting is nog niet af, maar
Maxim gaat proberen om die morgen door te sturen.

Croque eetstand

Dit jaar zal er geen croque hawäı zijn en ook geen croque met zalm. Wel zal er een croque met s’mores komen.
Dit is een croque met marshmallows en choco. Aangezien dit een beetje kan gaan plakken, kan hier best een apart
croquemachine voor gebruikt worden. Het is wel spijtig dat er nu maar twee hartige croques zijn (de standaard
croque monsieur en een vegetarische croque pizza). Vorig jaar was de croque hawäı wel niet zo populair en zalm
is nogal duur. Misschien kan er nog een croque met pesto verkocht worden? GAK denkt er nog over na. Deze
eetstand vindt plaats tijdens de openlesweek, dus er zullen waarschijnlijk ook mensen van het middelbaar croques
komen kopen. Vanaf 12u30 gaan we kaarten verkopen voor de massacantus. Daar moet een shift en een aparte
kassa voor zijn. Als er nog kaarten overschieten, zullen die op de gang verkocht worden.

Barcantus

Er gaat sangria zijn. De cantus zal 9 euro kosten als je op bier cantust en 4 euro als je op sangria cantust. Er zal
maar 60 man toegelaten worden. De inschrijvingen gingen normaal gezien donderdag om 12u open, maar als het
nog aangepast kan worden in de Winagenda, veranderen we dit naar 13u.

Cantusbar

Siebe, Simme en Aderik gaan de bar draaien. Simme zou eigenlijk liever niet de hele bar draaien, dus misschien
kan er iemand van barteam het op een bepaald moment overnemen. Cantustrio mag niet te veel drinken tijdens
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de cantus. De opkuis moet ook beter verlopen dan bij de vorige bar.

Nog een opmerking van bar: Sergey gaat uit barteam stappen. Hij moet hiervoor eigenlijk eens een mail naar Aiko
sturen.

Activiteiten in de verre toekomst

Lezing professor Lettinga

Professor Lettinga heeft laten weten dat hij zijn lezing toch niet kan geven in de week van 6 november. Hij kan
wel de week erna, dus we verplaatsen de lezing naar dinsdag 14 november of donderdag 16 november. Als je
subsidies van LOKO krijgt voor je activiteit, zorg dan dat het logo van LOKO op de banner staat en dat LOKO
vermeld wordt in het tekstje. Geef ook zeker al het geld uit dat je krijgt.

Massacantus

Er zullen shiften zijn. Als je twee shiften invult, mag je naar de testcantus de dag ervoor komen.

Hallowinabar

De Hallowinabar kan niet plaatsvinden in de Gnorgl, want zij hebben al een feestje op 6 en 9 november en willen hun
overlast beperken. Medica en de Sportzak zijn al gecontacteerd. Julie heeft wel Milko en Aderik uitgenodigd om
eens te komen praten over hoe een Winabar in de Gnorgl eruit gaat zien. Milko en Aderik mogen onderhandelen,
maar de uiteindelijke beslissingen moeten op de PV gebeuren. We mogen geen beloftes doen in verband met het
lawaai. We zijn natuurlijk wel bereid om stewardshiften te doen.

Kerstfeestje

Het kerstfeestje kan niet doorgaan in het Celestijntje en ook niet in de Raadzaal. Er is niet gevraagd aan het
Celestijntje of het op dinsdag wel kon, maar eigenlijk willen we het kerstfeestje ook liever niet verplaatsen. Het
plan is dus momenteel om gourmet te doen in de Alma en het aantal flessen wijn te laten zakken naar 80 (ipv
135). We moeten hier wel mee oppassen, want het zou niet oké zijn als we te weinig wijn hebben terwijl we de
ereledenprijs met 10 euro verhoogd hebben (voornamelijk voor het kerstfeestje). Het probleem is dat er per 10
flessen al 100 euro bijkomt. Er is nog geen offerte aangevraagd voor Alma catering. We kunnen geen definitieve
beslissing maken zolang we die offerte niet hebben. Er moet ook eens gekeken worden naar de Machinezaal.

Cultuurreis

De cultuurreis is volzet. De inschrijvingen zijn traag op gang gekomen, maar zaterdag hebben plots heel veel
eerstejaars zich ingeschreven. Er zijn twee offertes aangevraagd bij Ryanair voor verschillende data en we gaan
dan kijken wat het goedkoopst uitkomt. De cultuurreis gaat wel eerder zes dagen duren dan vijf, want dit komt
beter uit met de ticketprijzen en vluchturen.

Teambuilding

De teambuilding zou ergens in week 7, 8 of 9 moeten gebeuren. 16 november is de verjaardag van Aiko, dus dan
liever niet. Normaal gezien gingen we de lezing van professor Lettinga verplaatsen naar 14 november, maar we
zetten het naar 16 november, zodat de teambuilding kan doorgaan op 14 november. We kunnen misschien een
groot spel spelen waarbij je moet samenwerken. Een karaoke zou ook wel tof zijn.
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Coöptatie Arno en Michaël

We zouden graag Arno Coomans en Michaël Vissers coöpteren in het presidium.

Motivatie Arno: ‘Ik zou graag in Webteam en Cudi gaan. Ik vind het heel leuk om extra skills bij te leren bij
Webteam. Bij Cudi vind ik het dan weer tof dat ik bv. kan kennismaken met de eerstejaars.’

Motivatie Michaël: ‘Ik zou graag bij Bar en bij Sport gaan. Ik ben ook zelf nogal sportief. Ik wil vooral bij het pre-
sidium omdat ik graag meer wil zijn dan enkel een lid van Wina. Ik heb ook al een shift ingevuld op de 24 urenloop.’

Vragen:

� (Michaël) Wil je nog een presidiumtrui en pas je in een L of een XL?

� (Arno) Wil je je binnen Webteam vooral focussen op Cudi of wil je je liever met andere dingen bezighouden?
En wil je antwoorden op de mails van Theresa?

� (Michaël) Wat voor sport doe je? Wat zou je graag doen binnen Sport? Hoe denk je nog in het team te
passen nu het academiejaar toch al wel even bezig is?

� Heb je zin om een galabal te organiseren?

� (Michaël) Wat zijn je tapkwaliteiten? Kan je een vat aansluiten? Wat is een kruvel?

� Wat heb je dinsdag tussen 12u en 18u te doen?

Arno en Michaël zijn unaniem verkozen.

Supportersliederen

Arne J heeft enkele supportersliederen bedacht als alternatief voor het Winalleen.

� (op het deuntje van Lief Klein Konijntje) Wina gaat weer hard en waar is Atmosphere (x3). Nee, die kunnen
niet meer mee. Glory, glory, glory Wina (x3).

� (op het deuntje van When the Saints Go Marching In) De wetenschap is er maar één (x2), want Wina loopt
alleen.

� Wina loopt met de groten, sjalalalala, want we staan weer stevig op ons poten, sjalalalalalalalalala.

Er is ook nog een naroeplied dat Jari heeft uitgevonden: Wina! (Wina!) Wina is blauw en geel! (Wina is blauw
en geel!) Blauw! (Blauw!) Geel! (Geel!) Blauw! (Blauw!)

Varia

� Karim: ‘Om een of andere reden denkt Vaes dat ik fucking louche ben, want die heeft al eens gevraagd of
ik jenever in mijn thermos had en of mijn muntblaadjes wel van een legale plant kwamen.’

� Aiko: ‘Ik vond het wel grappig bij de Scienticabegroting. We hadden de begroting goedgekeurd en 5
minuten later beseffen we plots: “Waarom staat daar min 700?”. Verder is het Winalleen een lied, want
in mijn preseswoordje staat “Laat het Winalleen schallen”. We gaan hard werken op de 24 urenloop, maar
geniet er ook van, want het is echt een van de tofste activiteiten van het jaar. Er is trouwens ook een
teambuildingsweekend van Scientica en naar het schijnt is dat wel tof.’
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� Lise: ‘Arno staat al op de verzekering voor lichamelijke ongevallen, maar Michaël nog niet. Sergey staat er
ook wel nog op. We gaan Sergey er nu nog niet afhalen want die gaat nog shiften op de 24 urenloop, maar
daarna ga ik eens een mailtje sturen. En Ruben, heb jij al een rekening gekregen?’ Ruben: ‘Nee.’ Lise:
‘Dan ga ik zeggen dat we die nog niet gehad hebben.’

� Samuel: ‘Drink geen pepperoni extreme jenever.’

� Siebe: ‘Ten eerste, schachten zijn echt ranzig. Met de karaoke was de zaal verdeeld in een deel met schachten
en een deel met niet-schachten. Het eerste deel hebben we met nat moeten kuisen en het tweede deel konden
we gewoon borstelen. Ten tweede, vorige week woensdag gingen Aiko, Kristien en ik spinnen. We waren dus
aan het fietsen naar daar en ik wist een manier om niet bergop te moeten. Nu stond daar plots een poort(je),
dus zijn we daar met fietsen enal over gekropen. We zijn dan verder gefietst, maar toen kwamen we een
poort tegen van een meter of drie met puntjes erop. Aiko en ik zijn erover geraakt langs de netten van een
voetbalveld, maar toen zagen we dat er mensen heel onvriendelijk naar ons aan het kijken waren. Ze waren
ook aan het bellen en zeiden dat er binnen twee minuten iemand ging komen. Kristien was ondertussen al
aan het terugkruipen. Toen kwam er iemand heel kwaad aan en die vroeg ons wat wij daar aan het doen
waren, waarom we over de poort geklommen waren en wat we studeerden. We hebben dan gewoon Aiko
zijn studentenkaart laten zien. Op den duur werd die persoon toch vriendelijk en deed hij de poort open.
Hij heeft ons zelfs de weg gewezen en we waren nog op tijd voor de spinningles. Sorry, Stephanie.’

� Simme: ‘Ik ben vijf minuten voor het plechtige gedeelte van de doop overkop gegaan met mijn fiets. Ik was
dus aan het fietsen, we waren een beetje gehaast en ineens draaide de zak waar de schachtenlintjes inzaten
in mijn wiel en vloog ik overkop. Terwijl ik door de lucht vloog, had ik nog genoeg tijd om te denken: “Oh
nee, de lintjes! Siebe gaat mij vermoorden!”. Mijn rugzak heeft mij uiteindelijk gered, want mijn frak zat
erin. Mijn tweede varium is dat de cultuurreis tot vorige week nog maar 19 inschrijvingen had. Ongeveer
een week geleden heb ik een triggerlijst gemaakt van de schachten, waarbij ze een extra punt krijgen als ze
mij triggeren. In hun zatte hadden de schachten mij toegevoegd aan hun eerstejaarsgroep. Liwady zette in
de groep dat ze wel meewilde op cultuurreis, waarop ik zei: “-1 op de triggerlijst” en toen hebben ineens 15
schachten zich ingeschreven.’

� Dries DP: ‘Ik ben op zoek naar mensen die ervaring hebben met het veilig opeten van een steen.’

� Arne J: ‘Probeer nog shiften in te vullen of mensen te motiveren om shiften in te vullen. Geniet van de 24
urenloop. Het is veel werk, maar ook een mooi evenement. Ga ook allemaal een toertje lopen. Er moet
nog één barmhartige Samaritaan met mij mee naar het Gele Huis, want er moeten nog platen naar binnen
gedragen worden. Ik ben nu al stikkapot. Naar volgend jaar toe: plan geen PV of AV voor de 24 urenloop.
Als ik niet te genieten ben, je krijgt excuses na de 24 urenloop. Blijf vooral uit mijn buurt en begin me ook
vooral niet vast te pakken.’

� Michaël: ‘Er waren nog een paar shiften die ik niet kon invullen, maar die ik wel graag zou doen.’

� Yana: ‘Als mensen een bericht naar de Winapagina sturen waarin ze vragen of we hun router kunnen fiksen,
stuur die dan niet door naar Webteam!’

� Nicky: ‘Er komt in de Winagenda een 24 urenloop bingo.’

� Aiko: ‘Wie heeft er allemaal opbouwshift van LOKO ’s ochtends? Spreken we om 8.20 u af aan de gang
om koffiekoeken enzo te gaan kopen?’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
BTW uitzoeken Aiko Zo snel mogelijk
Workplace voorstellen Karim In de loop van het semester
Uitzoeken wanneer eerste test ej’s is EJW Zo snel mogelijk
Verzekering Michaël Lise Zo snel mogelijk
Michaël toevoegen aan de nodige dingen Webteam Zo snel mogelijk
Inschrijvingen cantus bekijken Siebe + Webteam 05/11/2017
Machinezaal bekijken + offerte Alma catering Wieter 05/11/2017
Postenfiches op wiki en docuwiki Postenverantwoordelijken 05/11/2017
Docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken + werkgroepen 05/11/2017
Badjassen uitzoeken Karim Zo snel mogelijk
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal Zo snel mogelijk
Beamer opsturen Lise 05/11/2017
Rondgaan TAP-kaarten Arne J en Samuel 05/11/2017
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken 05/11/2017
Nadenken internationale studenten aantrekken Arne J, Yana, Kristien 05/11/2017

De vergadering wordt gesloten om 0.29 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 5 november 2017 om 22 u in de Winaliving.
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